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      KLASA: 007-04/22-06/03 
      URBROJ: 2170-55-01-22-2 
      Rijeka, 8. lipnja 2022. god. 

 

PRIOPĆENJE 
 

s 10. (desete) sjednice Vijeća roditelja, održane u srijedu, 8. lipnja 2022. 
godine, s početkom u 17,00 sati, u prostorijama Osnovne škole „Centar“, 

Podhumskih žrtava 5 
 

Dnevni red 
 

1. Verifikacija Zapisnika s prethodne (9.) sjednice Vijeća roditelja  
2. Izvješće o stanju  radova na sanaciji vanjske ovojnice i krova Škole 
3. Razno 
 

 
Dnevni red je dat na usvajanje. 

 
Zaključak:  
Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

Točka 1. 
Zaključak:  
Zapisnik sa 9. sjednice Vijeća roditelja je jednoglasno usvojen. 
 
 

Točka 2. 
Ravnateljica  izvješćuje prisutne o situaciji  u svezi radova na sanaciji vanjske ovojnice  
i krova Škole. 
Podsjeća da je prethodni izvođač radova Premec j.d.o.o. predao gradilište Škole u 
posjed Gradu Rijeci 13.4.2022.god. Nakon toga Grad Rijeka je na sedam adresa 
uputio poziv radi nastavka započetih  i prekinutih radova , te je dana ….  izabrana 
tvrtka Fidal d.o.o. Rijeka , koja je uvedena u posao 18.5.2022.godine.  
U vrlo kratkom roku novi izvođač je postavio skelu oko zgrade i započeo s radovima 
na fasadi. 
Radovi na krovu nisu započeli niti do danas iako je po terminskom planu rok za 
početak radova na krovu radova bio 6.6.2022.god., iz razloga što izvođač radova nije  
našao i ugovorio krovara za limarske i krovopokrivačke radove na krovu.  
Zatražili smo da se postavi zaštitni najlon na dio krova kroz koji je prodirala kiša (cca 
150m2) i to su radnici Izvođača radova odradili.  
Nažalost, prokisnulo je na dijelu krova koji nije dodatno zaštićen, ali su radnici 
izvođača pomogli sanirati situaciju. 
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Grad Rijeka je bio obaviješten o svakom prodoru vode na tavan i  učionice. Mi smo 
svaki put sanirali  poplavu na tavanu ali i zatražili na koordinaciji pomoć od Grada u 
svezi s time. 
Konzervatorica i restauratorica  ističu da posao dobro napreduje. 
Glavni inženjer izvođača obavijestio nas je da imamo crijep za kupa kanalice, ali da 
još nije pronađen krovar koji bi radio s kupa kanalicama. 
Ružica Lalić smatra da treba „pritisnuti“ Grad da se nađe izvođač radova na krovu jer 
zna da ih u gradu ima. 
Ravnateljica upoznaje prisutne da je na sjednici gradskog vijeća postavljeno 
vijećničko pitanje oko stanja i trajanja radova na Školi. (M.M. je postavila pitanje) 
Gradu smo poslali mail poruku sa fotografijama i videom iz čega je razvidno stanje  
Škole nakon posljednje kiše. 
Vještakinja Croatia osiguranja d.d. izvršila je izvid štete, sve poslikala i popisala, 
19.4.2022. ali nakon toga nema pomaka, niti novih informacija po upitu Gradu o 
nalazu vještaka. 
 
Ad 3) 
R.L. postavlja upit o kućici na Orehovici – što je s time?( obiteljski stan) 
Škola je vlasništvu Grada pa time i predmetni stan. 
Ističe da nema kanti za smeće ( a da je nakad bila i baja) pri školi na Orehovici. 
Također se navodi da strujni kabel već ulazi mu krošnju stabla i da je na stupu od  
kabela ormarić otvoren, što je mogući problem. Treba kontaktirati HEP 
Pješački prijelaz koji vodi prema školi je izblijedio, trebalo bi farbanje.  
Što se tiče  prvašića za slijedeću šk.godinu, ravnateljica ističe kako je testiranje bilo u 
nezgodno vrijeme (preseljenje u OŠ N.Tesla i povratak iz OŠ N.Tesla, 
prokišnjavanje..) ali napravilo se sve što je bilo moguće u datim okolnostima. 
Izlet u Fužine za razrednu nastavu , koji je bio predviđen za 8.6.2022.  otkazan je od 
strane HŽ-a zbog remonta pruge,  a izlet u Gorski kotar zakazan za 10.6.2022.  
otkazala je agencija Travelana zbog izrazito loše vremenske prognoze . 
Izleti će se organizirati 13.6.2022. za predmetnu nastavu i 14.6.2022. za razrednu 
nastavu. 
Ravnateljica ističe kako se prati rad i djecu PŠ Orehovica, da konstantno  periodično 
dolaze i defektologinja i pedagoginja te da će se i nadalje nastaviti tako. 
 
Ravnateljica ističe da je 7.5.2022. razgovarala s direktoricom Blato 1902 d.d. te da je 
obaviještena da je vrlo vjerojatno dizanje cijena marende i ručka zbog opće poznatog 
rasta cijena  kruha, ulja, brašna… 
 
Na upit o mogućnosti organiziranja produženog boravka na Orehovici, ravnateljica 
ističe da  mora prethodno biti ostvaren uvjet propisanog minimalnog broja učenika 
koji bi pohađao produženi boravak, što za sada  nažalost nije slučaj. 
 
Ravnateljica obavještava prisutne da je 17.6. nenastavni dan. 
 
Ružica Lalić ukazuje da oko škole ima smeća, te da je na kauču u PŠ Orehovica pukla 
noga.  
 
Za rješavanje  navedenih nedostataka u PŠ Orehovica  uputit će se domar da izvrši 
izvid i riješi ih. 
 

Dnevni red je završen, o svim točkama predviđenim dnevnim redom je 
raspravljeno.  

 
Predsjedavatelj zaključuje sjednicu u 17,50 sati. 


